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Относно: Срокове на приключване на ремонт на ул. “Владая “

УВАЖАЕМИ ДАМИ И ГОСПОДА,

Във връзка с продължаващ ремонт на улица „Владая“, в частност 
ул.“Владая“ №8 -  Източна индустриална зона ? към нас постъпиха 
множество тревожни сигнали, свързани със затруднения на фирмите, които 
имат или използват търговски или производствени халета и помещения, да 
извършват своята дейност -  търговска и/или производствена.

Ул. „Владая“ е затворена и разкопана, както и ул. „Правда“ също. 
Автомобилите на търговските дружества и на клиентите им, са принудени 
да преминават през градинките на ул “Правда“ за да достигат до обектите 
си.

Собствениците на търговски и производствени обекти (около 
петдесет) са сериозно обезпокоени от невъзможността да извършват 
дейностите си нормално, от което търпят сериозни финансови загуби.

Тези, които извършват доставки на стоки до крайни клиенти, 
споделят, че вече имат няколко автомобила, които са получили тежки
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повреди от разкопаната улица, през която трябва да минават по няколко 
пъти на ден.

Оборотите на фирмите във този район са спаднали драстично през 
последните месеци.

Невъзможността да извършват нормално дейностите си, спадът в 
оборотите им, честите щети по автомобилите им вредят на финансовото 
състояние на тези фирми.
Във връзка с това отправяме към Вас следните въпроси, на които бихме 
искали да получим отговор устно и писмено до следващото заседание на 
Общински съвет -Пловдив - 09.05,2024г.:

1. Кога се очаква да приключи ремонтът на ул. „Владая“?
2. Възможно ли е да се отвори временно движението след кръговото 

до входовете на зоната, за да могат фирмите да оперират 
„нормално“?

3. Кой ще компенсира щетите и загубите на дружествата в 
засегнатата от продължаващите ремонти на ул. „Владая“ -  
Източна индустриални зона?

Настояваме в най-кратки срокове да се осигури нормален достъп, за да 
могат фирмите да работят спокойно и да се редуцират загубите им.

На основание чл. 33, ал. 1, т. 4 от ЗМСМА и чл. 81, ал. 1 и 2 от Правилника 
за организация и дейността на Общински съвет Пловдив, желаем да 
получим писмен и устен отговор до следващото заседание на Общински 
съвет Пловдив, което ще се проведе на 09.05.2024г.

С УВАЖЕНИЕ:

Симеон Петров:


